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Bácsi Péter üdvözölte a jelenlévőket. Az ülésen 9 tag és két meghívott vett részt. Bácsi Péter felolvasta 
a napirendi pontokat és kérte, hogy a bizottsági tagok fogadják el azokat.   
A bizottság elfogadta a napirendi pontokat a változtatással. 
 
 
 
 

1.) 2023. évi Versenynaptár elfogadása 
Az első napirendi pontban a 2023. évi versenynaptárt tárgyalta a bizottság. Bácsi Péter megkérte 
Simita Zsoltot vetítse ki a versenynaptárt és havi bontásban nézze át a bizottság. A felnőtt válogató 
versenyt kérte a bizottság, hogy január 28-ra kerüljön. Ezek után Farkas Gábor jelezte, hogy az U17-
es 2. válogató időpontjában április 15-én nemzetközi verseny van a szabadfogásnak és a nőknek. 
Ezért a bizottság az U17-es szabadfogású és női válogatót áthelyezte április 1-re. A bizottság javasolta 
még, hogy a felnőtt csapatbajnokság tavasszal kerüljön megrendezésre, valamint az országos 
bajnokság pedig a VB előtt. Így a bizottság május 13-ra írta be a felnőtt csapatbajnokságot az 
országos bajnokságot pedig a felnőtt világbajnokság időpontjának függvényében fogják kijelölni.  
Bácsi Péter kérte, hogy fogadják el a 2023. évi versenynaptárat.  
A bizottság egyhangúan elfogadta.  
 
 

2.) 2022. évi U23 világbajnokság – Pontevedra (ESP) - beszámolója 
Második pontban a 2022. évi U23 világbajnokság beszámolóját tárgyalta a bizottság. Mindenki 
gratulált az elért eredményekhez. Mivel a beszámoló kiküldésre került mindenkinek, így Bácsi Péter 
megkérdezte, hogy van e valakinek hozzáfűzni valója. Nem volt így feleltette szavazásra ennek 
elfogadását.  
A beszámolót a bizottság egyhangúan elfogadta. 
 
 

3.) 2022. év felnőtt Kötött, szabadfogású és női birkózójának javaslata 
A harmadik pontban a 2022. év felnőtt kötöttfogású, szabadfogású és női birkózójára tett javaslatot 
a bizottság. A 2022. évi eredmények alapján a bizottság a következő javaslatot tette. Az év női felnőtt 
versenyzőjére Nagy Bernadettet jelölte, a szabadfogásra Muszukajev Iszmailt, míg a kötöttfogásra 
Fritsch Róbertet, Lévai Zoltánt és Lévai Tamást. Bácsi Péter feltette szavazásra a három kötöttfogású 
versenyzőt. 4 szavazatot kapott Fritsch Róbert, három szavazatot kapott Lévai Zoltán és 1 szavazatot 
kapott Lévai Tamás, így a bizottság Fritsch Róbertet jelölte meg kötöttfogású év birkózójának. 
Ezután Bácsi Péter egyben feltette elfogadásra a javaslatot. 
A bizottság egyhangúan elfogadta a 2022. év versenyzőinek javaslatát. 
 
 
 



 
4.) Versenynevezési feltételek módosítása 

Negyedik pontban a versenynevezés módosítását tárgyalta a bizottság, amit Fék Szabolcs javasolt. 
Fék Szabolcs javaslatában kéri, hogy az a kettős állampolgár, aki magyar egyesületben van leigazolva 
és magyar egyesület színeiben indul a versenyen, csak magyar sportorvosi versenyezhet orvosi 
pecséttel indulhasson.  
Ezt a javaslatot a bizottság 7 igennel és 1 nemmel elfogadta. 
 
 

5.) Egyebek 
Az egyebek között előszőr a 2023. évi csapatbajnokságot tárgyalta a bizottság. Mindenki javasolta, 
hogy 2023-ban kerüljön megrendezésre felnőtt csapatbajnokság.  A bizottság javasolta, hogy a 
felnőtt csapatbajnokság lebonyolítása nyílt legyen, táblás lebonyolításban kerüljön megrendezésre, 
valamint külföldi versenyző ne indulhasson, a részletek a következő, decemberi  bizottsági ülésen 
kerülnek meghatározásra. 
 
Ezek után Sike András javasolta, hogy vegyük szigorúbban a diák és serdülő versenyeken a megnyitói 
protokolt, amiben az van leírva, hogy a megnyitónak 10:00 órakor kell kezdődnie és maximum 20 
perces lehet. Erre azért van szükség, hogy a nagy létszámú versenyek is időben tudjanak kezdődni, 
ezáltal nem húzódnak el.  
 
Harmadik javaslatban szintén Sike András javasolta, hogy a serdülő és diák csapatbajnokságokon az 
alsó két súlycsoport kerüljön ki és inkább a fenti súlycsoportok kerüljenek kibővítésre. Bácsi Péter 
mondta a bizottságnak, hogy jövő év elején átvizsgálásra kerülnek a diák, serdülő és utánpótlás 
csapatbajnokságok is és ott lehet majd javaslatot tenni az esetleges változtatásokra. 
 
Az egyebek között elhangzott javaslatokat a bizottság egyhangúan elfogadta. 
 
  
 
 
 
Budapest, 2022. szeptember 15. 
 
 
 
 Bácsi Péter  


